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Föredragande tjänstemän: Göran Månsson § 4 och Marianne Snell § 5 

    

 ____________________________________________________________________________  

 

 

 
§ 1. Val av protokolljusterare 

       Pensionärsrådet beslutade att Jutta Askergren och Yvonne Wendt justerar dagens    

       protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

         Pensionärsrådet beslutade att protokollet ska justeras den 10 april kl. 9:00. 

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2008-03-03 

- Föregående sammanträdesprotokoll läggs till handlingarna. 

 
§ 4.  Information om upphandlingarna inom särskilda boendeformer inom  

        Östermalms stadsdelsförvaltning 

     Stadsdelsdirektör Göran Månsson informerar stadsdelsnämndens pensionärsråd om  

     upphandlingarna gällande Dianagården, Kattrumpstullen och Rio vård och  

     omsorgsboenden. Driften planeras att läggas på entreprenad under 2008.   

     Förfrågningsunderlaget offentliggjordes 2008-01-31 och anbudstiden gick ut 2008-03-31.    

     Upphandlingen sköts av Stadsledningskontoret (SLK) som samtidigt upphandlar driften av  

     11 andra vård- och omsorgsboenden runt om i staden.  
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     Göran Månsson och Marianne Snell har haft särskilda informationsmöten för boende  

     och deras anhöriga.   

     

     I förfrågningsunderlaget ställs en rad grundkrav för att få bedriva de särskilda  

    äldreomsorgsverksamhet och kan anbudsgivaren erbjuda något utöver grundkraven ger detta  

    extra poäng.  

     Avtalstiden är fr om 1 juli 2008 tom 30 september 2011. Om parterna är överens kan avtalet  

    förlängas i två år med möjlighet till ytterligare förlängning i två gånger två år. Längsta  

    möjliga sammanlagda avtalstid är nio år och tre månader. 

 

     De anställda i verksamheterna har fått information om upphandlingen. De anställda följer  

     med till den nya arbetsgivaren genom verksamhetsövergång. De anställda i staden ges  

    möjlighet till tjänstledighet under i 6 månader.  

     Den 1 juli 2008 införs ett valfrihetssystem i staden där äldre ges möjlighet att välja var de   

    vill bo och de har även möjlighet att ställa sig i kö till ett boende.  

 
            § 5.   Ärenden till stadsdelsnämnden 

- Underlag till budget 2009 och inriktning 2010-2011 

Pensionärsrådet känner oro för att budgeten till äldreomsorgen reduceras och att detta kan 

komma att påverka vården och omsorgen till de äldre. 

Vidare vill pensionärsrådet att man satsar på att bygga seniorbostäder och trygghetsboenden i 

stadsdelen. Pensionärsrådet förstår att det i nuläget inte är aktuellt att bygga nya vård och 

omsorgsboenden i det nya bostadsområdet Hjorthagen-Värtahamnen-Frihamnen-Loudden 

men pensionärsrådet poängterar starkt att det i denna och all nybyggnation ska satsas på  

bostäder som även lämpar sig för äldre, med goda kommunikationer, god service i  

när området samt samlingspunkter/lokaler. 

 

- Förstärkt stöd till anhöriga som hjälper och vårdar närstående2006 - slutrapport till 

länsstyrelsen 

      Stadsdelsnämnden pensionärsråd informerades om att stadsdelen har 15 korttidsplatser och 

      dessa finns på Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende samt Rio vård och omsorgsboende. 

      Pensionärsrådet har inga synpunkter på denna slutrapport. 

 

  -  Redovisning och ansökan av stimulansmedel till Socialstyrelsen för insatser inom vård och                     

     omsorg om äldre  

     Pensionärsrådet ställde frågan hur samarbetet mellan landsting och kommunen fungerar. 

      Marianne Snell informerade pensionärsrådet om att samverkan mellan landstinget och  

      kommunen har blivit bättre. 

      Stadsdelsnämndens pensionärsråd har inga synpunkter på dessa redovisningar. 

 

- Inspektion av Rio vård och omsorgsboende och servicehus – yttrande till 

      Arbetsmiljöverket 

      Stadsdelsnämndens pensionärsråd har inga synpunkter på stadsdelens yttrande till 

      Arbetsmiljöverket av Rio vård och omsorgsboende samt servicehus. 

 

- Äldre hörselskadades behov – svar på skrivelse från Hörselskadades förening i Stockholm 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter på denna skrivelse. 

Marianne Snell informerar om att stadsdelen har en heminstruktör som arbetar halvtid med 

frågor gällande syn och hörsel. En broschyr om heminstruktören kommer att delas ut till 
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pensionärsrådet. 

 

De boendes upplevelse av maten och måltidssituationen gällande boende på 

Dianagårdens, Kattrumpstullens och Rio vård och omsorgsboende inom Östermalms 

Stadsdelsförvaltning 

       Pensionärsrådet hade inga synpunkter på denna undersökning. 

 

- Länsstyrelsen avslutar tillsynen av Linnégården 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd delges att tillsynen av Linnégården av Länsstyrelsen är 

avslutad. 

 
§ 6. Rapport från vård och omsorgsboenden 

- Arne Clevestam informerar om att han har varit i kontakt med verksamhetschefen på  

Kattrumpstullen som för honom har berättat att maten på boendet har blivit mycket bättre sedan 

man övergick till kallmatssystem. När det gäller personalfrågorna så är dessa lösta och ingen 

kommer att bli övertalig 

 

Ulla Löfberg har varit på förtroenderåd på Rio Servicehus den 17 mars 2008. Hon  

berättar att man känner oro inför den eventuella byggnationen av nya bostäder på Kampements- 

gatan .Restaurangen som finns i Rio Servicehus har stängt under helger. Takterassen kommer i 

dagsläget inte att åtgärdas. Det behövs ett tv-uttag i samlingslokalen Träffpunkten. Parkeringar 

som finns utanför entrén hindrar färdtjänst och ambulans att komma fram. 

 
  § 7. Övriga frågor 

          Margareta Thörnblom ville ha information om larmtelefonerna på Dianagården. 

          Marianne Snell informerade om att larmtelefonerna fungerar som vanliga larmtelefoner och 

          för att de ska fungera sätts de i ett eluttag i väggen. 

         Stadsdelsnämnden pensionärsråd samlades för att förbereda frågeställningen till 

          presidiet som är inbjudna till pensionärsrådet den 2 juni 2008. 

 

          Nästa pensionärsråd sammanträder 5 maj 2008. 

 

        Sekreterare 

        Helén Engberg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SID 4 (4) 

 

 

 

s 
 

                  

 


